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BR.0012.1.1.2020 

Protokół posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Gliwice kadencji 2018-2023 
w dniu 18 lutego 2020 r., godz. 17.30 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Wygoda otworzył posiedzenie Komisji, powitał 
zebranych radnych i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad:  

1) Sprawy bieżące i korespondencja. 

2) Kontrola dot. promocji miasta. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 

Ad. 1. Sprawy bieżące i korespondencja. 

a) Pismo Komisji Dialogu Społecznego w sprawie przekazania notatki do protokołu 
posiedzenia w dn. 23 października 2019 r. (w załączeniu, kor. nr UM.967835.2019). 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Wygoda odczytał pismo, a następnie otworzył 
dyskusję. 

Radny Paweł Wróblewski wskazał, że notatka wiąże się z rozpatrywaną przez Komisję 
Rewizyjną sprawą skargi mieszkańca na byłą Przewodniczącą Zarządu Osiedla (dzisiaj: 
Dzielnicy) Stare Gliwice. Radny przypomniał, że podjął się przeanalizowania tematu 
i przygotowania na kolejne posiedzenie projektu stanowiska. Sprawa stała się 
bezprzedmiotowa, ponieważ zmienił się skład Rady oraz Zarządu Dzielnicy. Nie jest to 
również skarga w rozumieniu Kodeksu postępowania administracyjnego, a bardziej zwykła 
kontrola jednostki pomocniczej. Zdaniem radnego, sprawa leży poza kompetencjami Rady. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Wygoda uznał sprawę za kontrowersyjną ze 
względu na konflikt w Radzie. Przewodniczący nie wie jednak, czemu w tej sprawie 
wypowiada się osoba zupełnie z nią niezwiązana. 

Radny Paweł Wróblewski wyjaśnił, że to osoba, która zna byłą Przewodniczącą Zarządu. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Wygoda przypomniał, że próbowano umówić się na 
spotkanie z byłą Przewodniczącą Zarządu, a sprawa ma podłoże konfliktu osobistego. 
Uznał, że sprawę należy zamknąć, ponieważ w trakcie jej rozpatrywania zmieniła się Rada 
Dzielnicy. 

Radny Tadeusz Olejnik zaproponował, aby zapytać skarżącego, na jakim etapie są 
sprawy sądowe związane z konfliktem w Radzie.  

Komisja nie poparła ww. propozycji. Na tym zakończono dyskusję. 

b) Pismo mieszkańca dot. przedłużenia biletu parkingowego (w załączeniu, 
kor. nr UM.163564.2020) – Komisja zapoznała się. 

c) Odpowiedź Śląskiej Sieci Metropolitalnej na pismo mieszkańca jw. (w załączeniu, kor. nr 
UM.195905.2020) – Komisja zapoznała się. 

d) Sprawozdanie z działalności wspólnej dla miasta i powiatu Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku w 2019 r. (w załączeniu, UM.180401.2020) – Komisja zapoznała się. 

e) Zestawienie skarg, wniosków i petycji za IV kwartał 2019 r. (w załączeniu, 
kor. nr UM.118947.2020) – Komisja zapoznała się. 
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f) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2019 r. (w załączeniu, 
kor. nr UM.167201.2020) – Komisja zapoznała się. 

g) Informacja na temat projektu uchwały grupy radnych (w załączeniu, 
kor. nr 900036.2019) – Komisja zapoznała się. 

h) Pismo informujące na temat podmiotów, na rzecz których w 2020 r. skazani na karę 
pozbawienia wolności mogą wykonywać nieodpłatną pracę na cele społeczne 
(w załączeniu, kor. nr UM.934696.2019) – Komisja zapoznała się. 

Protokoły i uchwały Rad Dzielnic: 

a) Protokół nr 12/2019 posiedzenia RD Łabędy oraz uchwały z dn. 23 stycznia 2019 r. (w 
załączeniu, kor. nr UM.165001.2020) – Komisja zapoznała się. 

b) Uchwała nr 14/2020 RD Łabędy z dn. 13 lutego 2020 r. w sprawie poparcia wniosku 
Fundacji „Dom Nadziei” (w załączeniu, kor. nr UM.227860.2020) – Komisja zapoznała 
się. 

c) Protokół nr 11/2019 posiedzenia RD Łabędy w dn. 12 grudniu 2019 r. (w załączeniu, 
kor. nr UM.164900.2020) – Komisja zapoznała się. 

d) Protokół nr 10/2019 posiedzenia RD Łabędy w dn. 14 listopada 2019 r. (w załączeniu, 
kor. nr UM.1019576.2019) – Komisja zapoznała się. 

e) Protokół nr 2/2020 posiedzenia RD Baildona w dn. 20 stycznia 2020 r. (w załączeniu, 
kor. nr UM.16957.2020) – Komisja zapoznała się. 

f) Protokoły nr 4-8/2019 posiedzenia RD Baildona w dniach 1 lipca, 9 września, 
7 października, 12 listopada i 9 grudnia 2019 r. (w załączeniu, kor. nr UM.187048.2020, 
UM.169545.2020, 169536.2020, 169526.2020, 169517.2020) – Komisja zapoznała się. 

g) Protokół nr 6/2019 posiedzenia RD Sośnica w dn. 21 listopada 2019 r. wraz z uchwałami 
(w załączeniu, kor. nr UM.158660.2020) – Komisja zapoznała się. 

h) Protokół nr 2/2019 posiedzenia RD Zatorze w dn. 16 września 2019 r. (w załączeniu, 
kor. nr UM.949959.2019) – Komisja zapoznała się. 

Radny Tadeusz Olejnik zaproponował, aby zwrócić się z pytaniem o zasady 
wydatkowania środków przez Rady Dzielnic. 

Komisja podejmie temat na kolejnym posiedzeniu, którego termin wyznaczono na 4 marca 
br. 

Radny Tomasz Tylutko zaproponował, by, niezależnie od zajętego przez Komisję 
stanowiska, zaprosić na posiedzenie byłą Przewodniczącą Zarządu Osiedla, aby nie 
zarzucono Komisji, że nie wysłuchała jej w sprawie skargi.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Wygoda zaproponował radnemu Tylutce, by 
spróbował się skontaktować z byłą Przewodniczącą i zapytał ją, czy jest zainteresowana 
spotkaniem z Komisją w tej sprawie. Przewodniczący podkreślił jednak, że w tej sprawie 
Komisja nie będzie orzekać o niczyjej winie i nie ma zamiaru dłużej drążyć tematu. 

Ad. 2. Kontrola dot. promocji miasta. 

Komisja zapoznała się z odpowiedzią na pismo Komisji w sprawie prowadzonej kontroli 
realizacji zadań związanych z promocją miasta (w sprawie BR.0012.11.6.2019, 
kor. nr UM.1049475.2019). 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Wygoda odczytał pismo i otworzył dyskusję. 
Zaproponował jednocześnie, aby wystąpić o uszczegółowienie informacji zawartych 
w piśmie, szczególnie w zakresie wydanych środków. 
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Radny Ryszard Buczek zgodził się, że część informacji jest zbyt ogólnikowa. 

Członkowie Komisji wspólnie uzgodnili treść pisma, jakim zwrócą się do Prezydenta 
z prośbą o uszczegółowienie informacji. 

Jednocześnie Komisja ustaliła na dzień 31 marca br. (godz. 17.00) termin kolejnego 
posiedzenia, na które zaprosi Naczelnika Wydziału Kultury i Promocji, celem 
kontynuowania zapoczątkowanego w grudniu 2019 r. tematu. 

Terminy kolejnych posiedzeń Komisji wyznaczono na: 

• 4 marca 2020 r. (godz. 15.00); 

• 31 marca 2020 r. (godz. 17.00). 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Protokołowała 

(-) Marta Stradomska 

Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej 

(-) Zbigniew Wygoda 
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